

2019 红星美凯龙·中国女子公开赛资格排序

2019 Macalline Women's China Open Criteria

1. 报名截止日劳力士世界女子高尔夫排名前 400 位中排名最高的 40 位球员
2. 2018 年中国女子职业高尔夫球巡回赛年终奖金榜排名前 30 的球员
3. 报名截止日中国女子高尔夫球员排名的前 15 位球员
4. 2019 年度中国女子职业高尔夫球巡回赛单站冠军球员
5. 2019 年度中国女子职业高尔夫球巡回赛资格排序前 15 位球员
6. 报名截止日 2019 年中国女子职业高尔夫球巡回赛奖金榜排名前 30 的球员
7. 2018 年中国业余公开赛的女子冠军球员
8. 中国高尔夫球协会推荐的 6 位球员
9. 女子台巡推荐的 1 位球员
10. 赞助商推荐的 4 位球员
11. 承办球场推荐的 1 位球员
12. 当地体育局推荐的 1 位球员
13. 2 名 2019 红星美凯龙·中国女子公开赛资格赛晋级球员
14. 报名截止止日日前 15 天全国青少年高尔夫积分排行榜中尚未获取资格的排名第一位的女球员
15. 参赛总人数不超过 108 人，若以上参赛人数累加未达到 108 人，则从报名截止日 2019 中国女子职业高尔夫球巡回赛奖金榜第 31 位依次递补
16. 对第 1 条资格排序的限制：除中国外，每个国家或地区至多有 8 位球员通过第 1 条进入入参赛名单。
此外，如果报名截止后 40 个名额未满，剩余名额将留作女子中巡推荐名额。

The 40 highest ranking players within top 400 from Rolex Women's World Rankings by the entry deadline.

Top 30 Members on 2018 China LPGA Tour final Order of Merit.

Top 15 players on the China Women's Golf Rankings by the entry deadline.

Winners of 2019 China LPGA Tour—Sanctioned Events.

Top 15 Members on 2019 China LPGA Tour Exemption Categories.

Top 30 Members on 2019 China LPGA Tour Order of Merit by the entry deadline.

Winner of 2018 China Women's Amateur Open.

6 Players Recommended by CGA.

1 Player Recommended by TLPGA.

4 Players Recommended by Sponsor.

1 Player Recommended by the Host Venue.

1 Player Recommended by the local Sports Bureau.

2 Players Qualified from the 2019 Macalline Women's China Open Qualifying.

Top 1 female player not otherwise exempt from the China Junior Golf Rankings by 15 days before the entry deadline.

The maximum field is 108. If the field has not reached 108, spots will go back to the China LPGA Tour. Qualification will be determined by 2019 China LPGA Tour Order of Merit by the entry deadline.

Nationality eligibility for the 40 highest ranking players within top 400 from Rolex Women's World Rankings: maximum of 8 players per country or region with exception of China.

If it is less than 40 players within top 400 players entered the tournament by the entry deadline, the rest spots will give to the international invites through CLPGA.